

动物卡通儿童书包幼儿园女款男款女童双肩包男童帆布包

产品名称	动物卡通儿童书包幼儿园女款男款女童双肩包男童帆布包
公司名称	金华市婺城区展鹏箱包厂
价格	13.00/个
规格参数	货源类别:现货 品牌:奥兰奇orangeidea 适用性别:中性/男女均可
公司地址	金华市婺城区秋滨街道秋高村西5 - 7
联系电话	86 0579 82057243 13735798402

产品详情

优惠：满800江浙沪包优速

评价：如果您有任何不满意，请先跟我们沟通

发货：付款后24小时内发货 特殊情况发货时间会告知亲们，每天下午18:00之后下单全部第二天发货

声明：全店图片均属100%实拍

售后：请亲们实物拍图，告知签收面单上重量，发现问题可以直接拒收，已签收，概不负责。

notice: a lot of this bag online version, please note the following version, our version is a lining; zip has unique shape; genuine zipper all in the face of the schoolbag on the left; the outer bag is two layer; a side pocket; side pocket is elastic shell nosing; side bag half half net cloth (not the whole network, there is no labor); a name sticker; brand; eyes button (not printed); part of the shape is embroidery (non printing); widening and thickening the straps; ears; there are more details please refer to our official map (such as ladybugs, is embroidered mouth, imitation version even mouth all province, even the most expensive to print all province) we have been sales of the first, the work is the best!

出口exports:台湾、新加坡、马来西亚、美国

色color:可爱猴,绿小狗,小企鹅,黄蜜蜂,粉红鼠,小青蛙,小斑马,猫头鹰,红瓢虫,红狐狸,蓝大象,老虎,奶牛,兔子,长颈鹿,公鸡16款面料material:牛津帆布面料商标mark:外贸原单,尺寸size:宽25*厚10*高30(单位:cm)商品描述notice:独特造型荣获多项国际大奖,超耐磨耐脏材质最适合好动调皮的宝宝;多口袋、开放式灵活设计,可放置超多物品,宝宝出行必备;大容量主背包,配以网格、侧袋、暗兜等,锻炼宝宝归纳整理能力;材质安全,触感舒适,弧形肩带造型符合人体工学设计,宝宝背着更省力;美国众多明星妈妈力荐的自家宝宝使用和馈赠首选佳品。有名字标,品牌标,成分标!!原厂原单,有实拍细节图!超耐磨耐脏牛津帆布面料。1)动物书包结合了时尚、实用及可爱的设计!异想天开的细节和超需用的材料,非常适合活泼好动的孩子使用噢!2)背包有很宽敞的空间3)可放零食的隔层并有保温效果4)可调式网格放置水瓶袋5)有一个写宝贝名字的地方6)方便清洗7)外贸出口原单的材料绝对安全可靠,不然无法通过出口检测

【商品材质】牛津帆布面料【商品尺寸】宽25cm高30cm厚10cm(手工测量)【适合年龄】2-6岁【特别说明】偏远地区及港澳台不包邮,详情请咨询客服。

tips:关于味道问题,本包是原单正品,选用的是优质牛津帆布面料,是没有味道的,买家反应的味道是快递包装带的味道,拿出来,散散就会没有味道了!散不掉味道的皆为仿品,欢迎买家验证!!!针对此问题,我们已经在快递袋内部又多加了一层透明包装袋,来改善这个问题,贴心服务,只为换来您的真心笑脸与肯定,感谢大家!

buyers guidelines

1) if the product you have received are damaged, please take a photo of it and send to our e-mail. if the product is really damaged, we will check how much we need refund or a new replacement is ok, but the replacement need you to bid another item from us, then we will send them to you together. otherwise, you need to pay for the shipping of this replacement.

2) if you have bidden many items from us in a time, we will combine your shipping

shipping

1) for the international express: we ship the goods all over the world by ups, ems, dhl, fedex, tnt, and so on. for dispatching smoothly and fast. we may ship items via other courier. the decision of us is final, it will take 5-10 days or more a little time to your side, and we will sometimes

maybe delay some days, because of your country customhouse.

2) for the china post mail and hk post mail: if you only want the cheapest shipping and it is not urgent, you can select them if the order weight is under 2kg, it will take 18-43 days

or more, please check the risk tips as following.

3) for the ocean carriage: when your goods order is more than 1cube, and you are not

too urgent for

the goods, and you want to save the shipping cost more, please contact with us by email

or trademanager, we will quote the shipping cost for you, and give you a price no including to the express cost.

4) import duties, taxes and charges are not included in the item price or shipping charges. these charges are the buyer's responsibility. please check with your country's customs office to determine what these additional costs will be prior to bidding/buying.

5) all the items can have the tracking number except ocean carriage .

risk tips

please choose the china post or hongkong post before, pay attention to and understand the risk point:

1) freight cycle is long

compare ems or other kinds of shipping way, china post and hongkong require longer transport cycle. even arrived in britain, the united states, canada and other developed countries, aviation package also need 7 to 20 days, individual package transportation time may be longer, even a month or two month or more, and sometimes, the package return back to china.

2) packet loss rate is higher

as a result of each country and area of post office for air parcel service level differences, and because the freight cycle is long, so easy to produce the lost package.

3) freight track with incomplete information

using china post and hk post will appear that it can't check the whole post office freight track online, and affect the tracking accuracy and timeliness of the track.

4) please inspect your parcel at the first time. if the parcel damaged, please sign the document of "refuse to receive" before the courier leave. after we received the damaged parcel, we will refund the final product price.

5) if you can't receive the items within 60 days (some countries need be 90 days) and confirm to lose or return back, we will refund the purchase price unconditionally;

选择最合适的书包需要注意哪些问题？

1、选择宽带有垫肩的，可均匀地分散书包对人体的压力，不会给背部和肩部造成过大的伤害。

2、要检查书包里面的各个部分，以分区较多的为好。这既可起到分门别类装课本和各种文具的作用，还可使书包重量均匀。

3、书包上的口袋和网眼不要太多，否则容易被尖锐物钩住，造成危险；要避免书包有太多金属扣或金属拉链，过多金属配件除了会增加书包的重量外，还有可能对腰背造成伤害。

- 4、背囊的背部最好有软垫，软垫有坑纹帮助散热，可令孩子在背着时不会“汗流浹背”。
- 5、考虑小书包。选择能够装下孩子书本和文具的最小的书包。一般来说，书包不应比孩子的身体还宽；背在身上，书包底部不要低于孩子腰部10厘米。
- 6、考虑书包材质。选择用轻质尼龙或帆布制成的书包。
- 7、永远要记得一分钱一分货，贵一定有贵的道理。

奥兰奇orangeidea书包有哪些优点？

- 1、orangeidea书包的肩带比较宽，肩带内部有软垫，有效减轻肩带对孩子肩膀的压力。
- 2、orangeidea书包99%的款式包内都有多格隔层，起到了分门别类装课本的作用，还可使书包重量均匀。
- 3、orangeidea书包绝大部分书包背部有护脊软垫模块，即坑纹帮助散热。
- 4、orangeidea书包外形都不大，容量大。小朋友背起来既不笨重，书包容量又够装。
- 5、orangeidea书包均采用了轻质尼龙面料，利于减轻书包对小朋友的负重
- 6、orangeidea书包具有一流品质、一流做工、一流外形设计。每个孩子都值得拥有（商品知识）

"厂家直销动物卡通儿童书包幼儿园女款男款女童双肩包男童帆布包"的货源类别为现货，品牌是奥兰奇Orangeidea，适用性别为中性/男女均可，材质是牛津布，肩带根数为双根，图案是动物，是否库存为是，适用送礼场合是广告促销,节日,生日,颁奖纪念,展销会,周年庆典,其他，加印LOGO为可以，加工定制是是，颜色为蜜蜂,狗狗,老鼠,猫头鹰,猴子,瓢虫,企鹅,青蛙,斑马,大象,狐狸,奶牛,长颈鹿,老虎,公鸡,兔子